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 Verslag 
 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  10 augustus 2020, 17:30 uur - raadzaal 
Opgemaakt door Berry van ’t Westeinde 
Aanwezig  Mark Verhoeven (voorzitter), Sjaak Sperber (tot en met vaststellen agenda 

oordeelsvormend), Piet Verheijen, Trix Vissers, Berry van ’t Westeinde 
(griffier), Jolie Hasselman (secretaris) en Liselotte Franssen (wethouder)  

Afwezig  Mark van Oosterwijk (m.k. – digitaal gereageerd)  
 
 
 
1. Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 22 juni 2020 
De lijst van aanwezigen in het verslag is niet juist. Deze wordt aangepast. De afspraken zijn 
afgewerkt.  
Naar aanleiding van het verslag geeft Piet Verheijen aan dat hij graag nader wil praten over 
nagekomen stukken. Hier moeten nadere afspraken over gemaakt worden. 
Sjaak Sperber stelt voor dit de komende tijd te monitoren, en daarop dan te sturen. 
Trix Vissers vraagt zich af hoe je hier keuzes in kan maken. Het is vaak toch maatwerk. 
De voorzitter stelt voor om dit ook te bekijken in relatie tot de voorbereiding van de begroting. 

Afgesproken wordt dat er op 21 september een memo met afspraken over de begroting aan de 
regiegroep wordt voorgelegd.  
De griffier geeft aan dat de regiegroep soms de vraag krijgt voor agendering van onderwerpen 
waarvan de stukken nog niet gereed zijn. Het is dan aan de regiegroep om een keuze te maken of 
een onderwerp wel/niet wordt geagendeerd. Voor de zomervakantie speelde dit onder andere met 
Bakertand. 

 
3. Terugblik vergaderingen 23 juni (beeldvormend) en 7 juli (besluitvormend) (digitaal via Pexip) 
Trix Vissers geeft aan dat het soms heel lastig is voor de voorzitter, wanneer er ook andere berichten 
in de appgroep verschijnen om het overzicht te behouden. 
Geconcludeerd wordt dat de raadsvergadering van 7 juli, met een heel stevige agenda, goed is 
verlopen en dat de raad de agenda zorgvuldig heeft kunnen afwerken. Ook de griffie wordt 
gecomplimenteerd voor de ondersteuning. 
 
4. Weer vergaderen in de raadzaal 
De regiegroep neemt kennis van de inrichting van de raadzaal. Mark van Oosterwijk vraagt of fracties 
bij elkaar kunnen zitten. Dat kan. De voorzitter stelt de vraag aan de orde wat we doen als een aantal 
raadsleden niet mag vergaderen. De situatie is anders dan normaal, omdat je nu van raadsleden ook 
verwacht dat zij geen invulling aan hun raadlidmaatschap geven, wanneer zij volgens de corona-
richtlijnen thuis moeten blijven. Bij beeld- en oordeelsvorming kunnen we, als de techniek daar in de 
toekomst ook klaar voor is, kijken of hybride vergadervormen mogelijk zijn (met zowel mensen thuis 
als in de raadzaal). Dat kan bij besluitvormend zeker niet: het is óf fysiek óf digitaal.  

https://raad.goirle.nl/vergaderingen/Beeldvormend/2020/23-juni/19:30
https://raad.goirle.nl/kalender/2020/juli/7
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Het feit dat het aantal besmettingen weer toeneemt, maakt ook dat we voorzichtig moeten zijn. 
Waar ligt de grens?  
De regiegroep ziet dilemma’s. Fysiek vergaderen heeft de voorkeur. Liefst moeten dan wel alle 
fracties vertegenwoordigd kunnen zijn. In ieder geval moeten alle meningen een plek kunnen krijgen 
in de besluitvorming, zodat het democratische proces ook doorgaat. Wanneer iemand een 
vergadering niet kan bijwonen, wordt verzocht zo snel mogelijk contact op te nemen met de griffie. 
Afgesproken wordt dat vergaderingen zoals afgesproken fysiek plaatsvinden, maar dat de voorzitter 
als het nodig is kan bepalen dat de vergadering op een andere plaats (digitaal) plaatsvindt. De 
voorzitter informeert zichzelf (met behulp van de griffie) over de meningen in de fracties. In de 
Gemeentewet (artikelen 19 en 82) is bepaald dat de voorzitter de plaats van de vergadering 
aangeeft. Afgesproken wordt dat de voorzitter ook nog op een laat moment kan besluiten om toch 
digitaal te gaan vergaderen. Het is belangrijk dat de raad het besluit van de voorzitter steunt. 

 
Bij oordeelsvormende vergaderingen kunnen, zoals altijd, bij ieder onderwerp 2 personen per fractie 
deelnemen. Wisseling betekent wel dat er ruimte moet zijn om te wachten (er is geen publieke 
tribune meer) en dat de werkplek schoongemaakt moet worden. Het is belangrijk dat de fracties de 
deelnemers (net als bij de digitale vergaderingen) op de maandag voor de vergadering doorgeven 
aan de griffie. 
Alle fracties passen in de raadzaal en kunnen daar ook bij elkaar geplaatst worden. 

 
 

5. Beeld- en oordeelsvorming 

De regiegroep bespreekt dat bij beeldvorming meer de nadruk moet liggen op onderwerp, 
vragen stellen en zeker geen discussie. Naast de opmerking over vragen stellen in de kolom 
“wat wel” zal in de kolom “wat niet” worden aangevuld dat er geen discussie plaatsvindt. 
Bij oordeelsvorming moet de rol van het college nog verduidelijkt worden. Bij 
oordeelsvorming is er geen sprake van het beantwoorden van vragen door het college, maar 
het college heeft zeker een rol in de verduidelijking van het voorstel en reactie op 
alternatieven die door vergadering worden aangedragen. 
Mark van Oosterwijk geeft schriftelijk aan dat bij beeldvorming wat hem betreft wat meer 
de nadruk mag liggen op de interactie met de samenleving. Beeldvorming moet geen avond 
worden waarop een ambtenaar alles vertelt wat hij/zij weet. Er is ook een onderscheid 
tussen beeldvorming over een raadsvoorstel en beeldvorming over andere onderwerpen. In 
het eerste geval zal er veel ruimte zijn voor gesprek met het college, in het tweede geval 
juist niet. Oordeelsvorming vindt hij goed omschreven, maar mist hij één punt. De hele 
oordeelvormende sessie is bedoeld om af te tasten waar ruimte voor moties en 
amendementen ligt. Dat komt onvoldoende terug naar zijn mening. Voor beide typen sessies 
zou het goed zijn een A4-tje met do's en don'ts op te stellen voor deelnemers. Bijvoorbeeld: 
(oordeelsvorming) Steek geen hele algemene betogen af, maar behandel je opmerkingen 
punt voor punt. (beeldvorming) Ga onderzoekend te werk. Stel vragen. 
 
Afgesproken wordt dat de tabel aangepast in een volgende bijeenkomst terugkomt. 

 
6. Reglement van Orde 
Vanwege tijdgebrek wordt het onderwerp niet besproken. 
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7. Agenda’s komende vergaderingen 
Oordeelsvormend 1 september 2020 
Geconcludeerd wordt dat het te veel agendapunten zijn om op 1 avond te behandelen.  
De regiegroep schat in dat met beide bestemmingsplannen (inclusief spreekrecht), het 
woningbouwprogramma en Hoek Kalverstraat Tilburgseweg de avond (meer dan) gevuld is. 
Wethouder Franssen geeft aan dat het raadsvoorstel Hoek Kalverstraat geen fatale datum heeft, en 
mogelijk later kan worden behandeld.  
Afgesproken wordt dat op de agenda wordt aangegeven, dat wanneer er onvoldoende tijd is het 
voorstel Hoek Kalverstraat doorschuift. De overige onderwerpen (budget omgevingswet, 
zonnepanelen Jan van Besouw en Leybron, werkgroep Sociaal Domein) worden direct doorgeleid 
naar de besluitvormende raad. De raadsleden worden via de mail door de griffier hierover 
geïnformeerd. Daarbij krijgen zij het verzoek om vragen over de direct besluitvormend geagendeerde 
onderwerpen voor de oordeelsvormende vergadering schriftelijk te stellen, zodat deze op tijd voor 
de besluitvormende vergadering beantwoord kunnen worden.  
Voorzitter wordt Mark van Oosterwijk – Piet Verheijen is plaatsvervanger. 

 
Beeldvormend 25 augustus 2020 
Organisatieontwikkeling 
Door de burgemeester is toegezegd op 25 augustus beeldvormend stil te staan bij de 
organisatieontwikkeling.  
De regiegroep geeft aan het belangrijk is om helder te krijgen wat er gebeurd, maar ook dat scherp is 
waar de raad wel/niet over gaat. Daar is veel onduidelijkheid over. Kan het proces worden 
weergegeven? Waar staan we nu?  
Afgesproken wordt dat deze avond wordt ingericht voor alle leden van de raad. Aansluitend zal de 
borrel plaatsvinden, die oorspronkelijk bedacht was na afloop van de vergadering op 1 september. 
Piet Verheijen is deze avond voorzitter. 
 
De griffier geeft aan dat voorstel is om in november de beeldvorming in het teken te stellen van 
wonen. Welke knelpunten ervaren we? Welke middelen kunnen we inzetten om hier iets aan te 
doen? Dan is er beschikking over het onderzoek van de Rekenkamercommissie, kan er koppeling 
worden gelegd met de grondexploitatie. Mogelijk is er ook samenhang met het addendum op de 
woonvisie.  

 
8. Langere termijn planning 

De planning wordt niet besproken. Naar aanleiding van de bijgevoegde memo’s: 
De griffier deelt mee dat Mark van Oosterwijk naar aanleiding van de raadsinformatie over 
de bezuinigingen heeft aangegeven dat de motie meer bevatte dan alleen de normbedragen. 
Er staan ook afspraken in over het aantal tegels. Wordt dat niet vergeten? 
De secretaris geeft aan dat dit niet wordt vergeten. 
Het voorstel met betrekking tot de begroting is akkoord. De oordeelsvormende vergadering schuift 
naar 27/28 oktober. 

 
9. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 22 september 2020 
Geen opmerkingen.  
 
10. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen 
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De gemeentesecretaris geeft aan dat de vraag over cultuurbeleid van het CDA van 1 juli op dit 
moment klaar is, maar wacht op behandeling in het college. Dit is ook het geval voor de 
vervolgvragen houtstook van de SP. 
De griffier geeft aan dat er een opmerking is ontvangen van Erik Schellekens over een toezegging van 
Wethouder Immink over de armoedeval. Voorstel van de wethouder was om volgend jaar met een 
notitie te komen om alle aspecten betreffende de armoedeval goed in kaart te brengen. En hierover 
met de raad in gesprek te gaan. Dit wordt nageluisterd.  

 
11. Terugkoppeling uit / naar andere gremia 
De griffier zal de raadsleden en de fractievoorzitters over een aantal zaken informeren. (Zie 
afsprakentabel). 

 
12. Wat verder ter tafel komt 
De griffier deelt mee dat de LOG de oordeelsvormende- en besluitvormende vergaderingen weer wil 
gaan uitzenden, samen met interviews vooraf en voordien door Harry van der Ven. De interviews 
hebben tot doel om verheldering en duiding te geven aan dat wat in de vergadering wordt 
besproken.  Op dit moment worden een aantal technische maatregelen getroffen die dit mogelijk 
moeten maken.  

  
De voorzitter sluit de vergadering om 20.00 uur 

 
 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

1.  10-8-2020 Griffier/college Op 21 september in de 
regiegroep spreken aan de hand 
van een memo over de 
voorbereiding van de begroting 
(oa beschikbaarheid stukken, 
stellen vragen, beschikbaarheid 
antwoorden) 

 

2.  10-8-2020 Griffier Informeert de fractievoorzitters 
over afspraken rond 
vergaderingen in de raadzaal in 
coronatijd 

 

3.  10-8-2020 Griffier Informeert de raad over 
beslissing regiegroep over 
oordeelsvormende vergadering 
en het direct besluitvormend 
agenderen van een aantal 
agendapunten. 

 

4.  10-8-2020 Regiegroep Monitoren of er nagekomen 
stukken zijn en hoe hiermee 
wordt omgegaan 

 

 


